



## SUPPORTING

Students with specific problems requiring technical or pedagogical adaptability

### Your Disability Advisory Contact

- Marie-Blaise Capo-Chichi
- [studentsupport@ibesuni.fr](mailto:studentsupport@ibesuni.fr)
- + 33 6 95 52 39 72

### Find Us At

- +33 [0]18 83 35 563 | +44[0] 1992 711 963
- 250 Bis Boulevard, Saint-Germain  
75007 Paris, France
- [enquiry@ibesuni.fr](mailto:enquiry@ibesuni.fr)
- <https://ibesuni.fr/>

### Our Partners and Accreditations

We work with the following organisations to provide our students with the best qualifications and experience.



## Our Procedures

# 1

### Admissions & registration : step 1

Our registration and admission process is fully accessible online on our website.

### Declaring a disability: step 2

In order to benefit from the follow-up, assistance and support offered by IBES throughout your studies, please inform us of your problem at the time of registration so that we can better guide you towards alternatives if we cannot meet your needs.

# 2

### You are admitted: step 3

We invite you to contact us to let us know your specific requirements as soon as you are admitted. We would love to get to know you and guide you through your academic journey.

# 3

### Disability support unit

Administrative Department



## ACCOMPAGNER

Les étudiants en situation problématique spécifique obligeant une adaptabilité technique ou pédagogique

### Votre contact pour les questions de handicap

- Marie-Blaise Capo-Chichi
- [studentsupport@ibesuni.fr](mailto:studentsupport@ibesuni.fr)
- + 33 6 95 52 39 72

### Nous Contacter

- +33 [0]18 83 35 563 | +44[0] 1992 711 963
- 250 Bis Boulevard, Saint-Germain  
75007 Paris, France
- [enquiry@ibesuni.fr](mailto:enquiry@ibesuni.fr)
- <https://ibesuni.fr/>

### Our Partners and Accreditations

We work with the following organisations to provide our students with the best qualifications and experience.



## Nos Procédures

# 1

### Admissions & inscriptions : première étape

Notre processus d'inscriptions et admission est complètement accessible en ligne sur notre site web.

### Déclarer un handicap: seconde étape

Pour bénéficier du suivi, des aides et de l'accompagnement proposés par IBES tout au long de votre scolarité, veuillez lors de l'inscription, nous informer de votre problématique afin que nous puissions mieux vous orienter vers des alternatives au cas où nous ne pourrions pas répondre à vos besoins.

# 2

### Vous êtes admis: troisième étape

Nous vous invitons à prendre contact avec nous pour nous signaler vos besoins dès les résultats de votre admission. On aimerait faire connaissance avec vous et vous guider tout au long de votre parcours universitaire.

# 3

### La cellule accompagnement handicap

Service Administratif